



Styrelseprotokoll 6/2016

Datum: 2016-04-08 – 09

Tid: 19.30 – 20.30 / 08.30 – 09.30

Plats: Arlanda Stad

Närvarande:

| | |
|----------------------|-----|
| Stefan Nilsson | SN |
| Daniel Ingered | DI |
| Paula Zielinski | PZ |
| Gunilla Sigurd | GS |
| Jens Grahn | JG |
| Uno Asker | UA |
| Petter Alfsson-Thoor | PAT |

Anmält förhinder: Peo Humla PH

- 1. Mötets öppnande** GS hälsar deltagarna välkomna och förklarar mötet öppnat.
- 2. Val av sekreterare för mötet** Styrelsen beslutar att utse GS till mötessekreterare.
- 3. Val av en justeringsman** Styrelsen beslutar att utse SN att jämte mötessekreteraren justera protokollet.
- 4. Föregående protokoll**

Möte 15/2015
PAT får i uppdrag att undersöka vad försäkring hos RF täcker.

Möte 1/2016
DI får i uppdrag att kontakta John Cargill-Ek och/eller Magnus Våge angående "SkydiveWiki".



Styrelseprotokoll 6/2016

PAT får i uppdrag att hantera utskick till förra årets hoppare, och utöka till tre utskick – mars, maj och juni.

Möte 3/2016

UA får i uppdrag, att tillsammans med TK, skriva text om de nya tävlingsgrenarna i Indoor Skydiving.

Möte 4/2016

UA får i uppdrag, att tillsammans med Lena Kaulanen, skriva avtal med för TP-ansvariga. Avvaktar budget.

5. Ekonomi

SN går igenom ekonomin. Utvecklingskostnader för Skynet beror på att StillIT haft möjlighet att beta av backlog. **PAT får i uppdrag** att planera ytterligare utveckling för att se till att budget hålls.

Diskussion förs kring hantering av reseräkningar. **SN får i uppdrag** att förtydliga resepolicyen.

Fondutvecklingen: minus 0,15%.

6. RI/Kansli

PAT meddelar att 946 medlemmar hittills ansökt om licensen för 2016.

Årets Safety Day har genomförts, med stor uppslutning. Urvalsintervju för blivande tandempiloter pågår.

Uppdatering av SBF:en pågår.

USK arbetar vidare med rekommendationerna efter förra sommarens dödsolycka.

Coaches corner-koncept är under arbete.

Mötet ajourneras till 08.30

7. Redovisning från ordförande och ledamöter

PZ ställer frågan om SFF:s engagemang under "Totalförsvardagen" på Öland. Uppvisningsgruppen kommer att hoppa. SFF bör även finnas på plats på marken. **JG och UA får i uppdrag** att organisera detta. Tillfälliga administratörsrättigheter till SFF:s Facebook-



Styrelseprotokoll 6/2016

konto kan lämnas, exempelvis till kommunikationsansvarig på tävling.

FSF har efterfrågat nyheter från SFF. Lösningen är RSS-flöde från sff.se samt My Newsdesk. Vi kan även skicka viktiga nyheter via Narit till FSF.

JG undersöker olika möjligheter kring obligatoriska drogtestar, initialt för instruktörer.

DI meddelar att 667 ton koldioxid kommer att klimatkompenseras via Tricorona. 179000 kronor kommer att gå till en vindkraftspark i Kina (Huaneng Siping).

8. Tävling / TK

–

9. Beslutspunkter

Svenska domare har rätt till Idrottsersättning för tävlings- och resdagar. Domare ansöker själva om detta.

10. Övriga frågor

–

11. Nästa möte

26 april, klockan 20.00, telefon

Vid protokollet,

Justeras,

Gunilla Sigurd

Stefan Nilsson